【厂家直销】磨粉机 塑料磨粉机 PVC/PE/ABS/EVA磨粉机 提供定做
新一代高性能磨粉机是我公司在德国专家的技术指导下，精心研制的新一代塑料产品，适用于塑料、橡胶、化工等行业的广泛应用。是生产厂家降低成本、节约开支、塑料回收再造、创造财富的好帮手。
The new high-quality plastics pulverzier are elaborately developde by our company under the guide of German experts.They are widely used in the fields of plastice,rubber and chemical industry.They will be good helpers for the factories to reduce costs,cut down expenses,reuse plastics and make fortune.
 
1. 新的磨盘设计，产量高，耐磨性能强，寿命是普通磨盘的两倍。
1. The new disc design is used, high-yield, strong resistance and the life of this grinding disc is double the ordinary.
2. 使用新设计的专用轴承，达到了高转速，同时只使用一个驱动马达，保证了高效的撞击研磨，这大大节省了机器操做时间以及在工程上的控制。
2. The use of newly designed professional bearings, and reach a high rotation rate. At the same time using only one drive motor, to ensure the efficient grinding crash, which greatly saves the time and operation of machinery and control engineering.
3. 安装维护方便，打开门盖即可清理。
3. Installation and maintenance easy, open the door to cover clean-up.
4. 磨粉过程全封闭，无粉尘泄露。
4. Milling process of the whole seal, without dust leakage.
5. 全自动化，自动加料、出料、分选。
5. Full automatic feeding, the materials and sorting.
6. 10-120目可调研磨间隙的调整简便，只需要使用塞尺和调整螺栓即可精确调整。
6. Grinding gap adjustment is simple, just use the plug-foot bolts and adjustments can be fine -tuning (10-120 mesh).
7. 主机冷却系统采用风、水双冷系统。
7. The host used the water and wind double system; Rational design of smaller cross-section of the grinding chamber, grinding is almost flat vertical surface. Material entered the grinding chamber as soon as caught, groud, and then rapidly removed, which eliminates the grinding chamber of the surge in materials, heating materials to avoid decomposition, resulting in improved production.
 
磨粉对象:PE、LEPE、LLDOE、PVC、ABS、EVA、PS、橡胶、木粉、尼龙等各类产品。
PE,LEPE,LLDOE,PVC,ABS,EVA,PS,plastic,wood particles and other plastic can be grinded by this machine.
欢迎各界前来咨询.试机.购置及来料粉体加工.定制国内外各类磨粉机磨盘.粉碎机刀片与修磨.
Welcome people to consult.try and buy our machines and we can process raw materials on client’s
 
主要技术参数    Main technology parameter 
	型号model/材料Material
	MF-500

	磨盘直径Diameter Grinding Disc
	500mm 

	主电机Drive motor
	45KW

	风机Blower motor
	5.5KW

	振动筛电机动性Separation screen motor
	1.1KW

	出料电机Air lock motor              
	0.75KW

	硬PVC磨粉量Rigid PVC
	280-380kg/h

	LDPE溶指70磨粉量LDPE(MF170)
	150-260kg/h


【温馨提示】以上资料仅作参考，我们会尽最大努力确保资料的准确度，但不做任何保证， 具体情况以来电咨询为准，欢迎新老客户来公司考察面谈。周一至周日上午8:00到晚上22:00可通过QQ495095836交流联系,谢谢！
